

## **Bestyrelsesmøde Sorø Roklub 9.4.24**

Deltagere: Formanden Gert Iversen, Kasser Lene Pålsson, Materielforvalter Christian Mølvig, Næstformand Klaus Steffensen, Kaproningschef Bo Vilhelmsen, Rochef Anne Ørsted, Karen (spinnere), Selma Iversen (ungdomsroere), Morten Hallgreen (morgenroere) og husforvalter Kirsten Kuhn

Afbud: ingen.

### **1. Bemærkninger til dagsordenen**

Ingen bemærkninger.

### **2. Indlæg fra de enkelte bestyrelsesmedlemmer** **Formanden**

*Ressortområder – arbejdsbeskrivelser – bemærkninger*

Opgaven sættes på hold.

*Planlægning af møder og opgaver til Sorø Regatta/Nordiske Mesterskaber – Regattaforeningen*

Gert bestiller toiletvogn, vær opmærksom på run på toiletvogn grundet samtidig afholdelse af Roskilde Festival.

*Fastsættelse af dato for fællesmøde om Sorø Regatta*

Tirsdag den 30. april 2024 kl. 19.00.

Lene sætter det på facebook, i klubben og websiden. Her drøftes regattaafholdelse samt frivillig deltagelse.

*Vinterreglement*

*Vandtemperatur*

*Standerhejsning – herefter uden redningsvest*

Det besluttet, at der skal blødes op på vinterreglementet. Der skal tages stilling til bådtype, hvor på sø, motorbåd mv. Klaus udarbejder et udkast med sparring fra Bo og Anne.

*Store maledag*

Kirsten indhenter tilladelse og maling fra kommunen til udendørs maling af klubben og arrangerer en maledag. Samtidig vil stakittet på terrassen blive fornyet og terrassen foran vinduerne skal renses.

*Udvidelse af trivselsrummet*

Byggetilladelse er i gang med at blive udarbejdet, strandet på manglende brandrådgivning, som der arbejdes videre med. Dispensationen blev givet sidste sommer og en evt. bygning skal være påbegyndt inden 3 år.

35.000-40.000 + moms til brandrådgivningen. Hvis pengene kan rejses via ansøgninger går vi videre med planerne.

*Dommermøde søndag den 14.4. i klubben*

Gert står for forplejningen. Anne hjælper til. Lene finder krav til forplejning mv. *Kommunikation*. Elsebeth fratræder sin post i forhold til vedligeholdelse hjemmeside efter generalforsamlingen. Husk at fremsende alt til Elsebeth løbende.

### **3. Indlæg fra Næstformand Klaus Steffensen**

Udkast til aktivitetskalender udarbejdet. Kræver en opdatering. Opdeling i ungdomsroer, kaproer mv. – *Hvad kan man se frem til i sæsonen?*. Koordineres med Bo, Anne og ungdomslederne. Denne skal sendes ud til forældre for ungdomsroere, facebook, hjemmeside mv. snarest muligt.

### **4. Kasserer Lene Pålsson**

#### *Revideret budget*

Revideret budget gennemgået. Der forventes en regning for reparation af tre både på ca. 10.000,- kr.

Vigtig opmærksomhed på sponsoraterne og de indkøb, der er foretaget i denne forbindelse

#### *Status økonomi*

Status er gennemgået. Trivselsrummet har kostet 30.000 kr.

Lene tilføjer note i regnskabet, hvorfra nyanskaffelser, selvforsikring, vedligehold mv. fremgår.

#### *Fondsansøgninger*

Mølvig rundsender oversigt over, hvem der er blevet søgt og hvem der har givet hvor mange penge i sponsorater.

*Bilag* sendes til Lene Pålsson på mail. Bagatelgrænse på 1.000,- kr. Ved beløb herover indhentes tilladelse hos Lene.

### **5. Kaproningschef Bo Vilhelmsen**

#### *Nyt om kaproningskalenderen*

Testregatta i weekenden for dobbeltfireren med Valdemar, Mads, Emil og DSR roer Viktor. Odense Langdistance om 14-dage.

#### *Træning, hvordan*

Ungdomskaproere ror kl. 18.00.

Mastersroer. Der blev afholdt mastersmøde og træningstider er fastlagt.

Fælles træning på vandet, hvor man trækker mod hinanden.

#### *Ungdommen, nye tiltag*

Nye roere. Privatskolerne vil gerne komme med 7. og 8. klassere. Torsdag formiddag. Stiller med idrætslærere. Frederiksberg skole har været forbi.

Tiltag for de eksisterende ungdomsroere.

#### *Rulleskinner*

Bo spørger smeden på Holbækvej i forhold til prisforslag. Christian kan søge midler til det.

## 6. Rochef Anne Ørsted

### *Førstehjælpkursus*

Anne undersøger med Slagelse Brand og Rednings Bo Sebens og Michael Djervad om beredskabet kan tilbyde et førstehjælpkursus.

### *Holdsport app – Hvad med ”Ombord” – Member link*

Anne, Morten, Lene og Klaus ser på fordele og ulemper, samt hvad de tre systemer kan i forhold til hinanden.

Gert kontakter Martin Køster for at sikre at det gamle system til logning af kilometer kommer over på den nye

### *Sociale arrangementer*

Helle, Anne og Kirsten arrangerer en pandekageaften.

Grillaftener er kalendersat

Anne arrangerer langtur til Næstved mv.

Filmaften *Boys and the boat*. Morten undersøger om den kunne vises til en lukket forestilling i Victoria.

Dansk temaaften med alt inklusive, også caribiske drinks. Hele klubben er inviteret. Det er den 22. juni.

### *Tovholder til motionister og nybegyndere*

Laila og Lene har tirsdage.

Ole og Anne har torsdage.

## 7. Husforvalter Kirsten Kuhn Iversen

### *Forårsrengøring*

Forløb godt og opgaverne, som var planlagt blev løst.

Der vil blive planlagt en efterårsrengøring til standerstrygning for at gøre klar til vintersæsonen i fællesskab.

### *Nøglesystem (Bo)*

Lås, montage og indkøb af første 100 brikker betales af roklub, ca. 10.000,- kr. Service af lås, samt programmering af brikker mv. står kommunen for. Det besluttes at dette iværksættes.

### *Billeder og opslag i rammerne på klubhuset*

Der arbejdes videre på indhold til rammerne.

### *Opsigelse af nuværende rengøring*

Kirsten opsig rengøringsdamen. Der etableres en løsning til rengøring.

Karen Heilesen fra kommunen vil evt. kunne rådgive

## 8. Materielforvalter Christian Mølvig

### *Vintervedligehold*

Christian igangsætter vintervedligehold og kontrol af både og bådindstillingskursus.

Det kunne være godt at lave en oversigt over de enkelte både inkl. reservedelsliste.

Morten har set på gig-bådene, der til dels kunne trænge til en pletlakering.

Når der mangler eller er fejl på materiellet skal dette meldes til materielforvalteren, således at delene kan skiftes ud i stedet for at der gås på rov i f.eks. gig bådene.

*Fondsansøgninger – status*

Christian rundsender oversigt.

Ansøgninger ude til værktødsinventar, badeværelser og trivselsrummet. Der kan gå op til 3-4 måneder før der kommer svar.

*Nyanskaffelser – både og cox box*

Der søges på 8+, lette både, 4x mv. og 2 cox box

*Salg af gamle både, hvilke og hvem?*

Mølvig, Bo og Peter Lindblom udarbejder oversigt over hvilke både, der skal sælges.

**9. Ungdomsleder Selma Iversen**

De unge var på vandet første gang i år. Der er mellem 5 og 10 til roning.

Ungdomslederne opfordres til at skrive en ansøgning om innovation – til at lave sjove arrangementer, tilkøbe materiel til ungdomsafdelingen.

**10. Repræsentant for Morgenroerne Morten**

Vil gerne i gang med at lave bådbroen omkring 1. maj. Christian taler med Bygma.

Er begyndt at ro på vandet.

Langtur til Svendborg arrangeres i midt juni med ca. 16 deltagere.

**11. Repræsentant for spinnerne Karen**

Tak for godt arrangement i indisk aften

Har afholdt påskefrokost i sidste uge med stafet, som var en stor succes.

**12. Evt.**

Gert deltog i standerhejsning i DSR.

Forslag om at servere et lille traktement til næste standerhejsning /strygning.

Gert er blevet økonomiansvarlig i DFFR og dermed også del af DFFRs forretningsudvalg.

Der efterlyses en motorbådsfører, som kan ledsage Gert Busk på søen.

**13. Dato for næste bestyrelsesmøde**

Næste møde afholdes den 28. maj kl. 18.30